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Kommunens entreprenörer förbrukar en stor del av av de drivmedel som säljs i kommunen. I
avfallsplanen går det att läsa att kommunen vid upphandling av driftentreprenader ska ställa
krav på förnybara drivmedel för fordon. Idag hänvisas det till på kommunens hemsida att helt
förnybara bränslen inte finns i kommunen så därför ställs inget krav på det i upphandlingar.

Kommer kommunen även fortsättningsvis inte att ställa krav på förnybara bränslen i
kommande upphandlingar?
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